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Soveliuksen apurahasäätiön esitys lahjoittaa Bio Huvimylly -rakennus 
Raahen kaupungille 
 

Arvoisa puheenjohtaja, valtuutetut, viranhaltijat, hyvä kokousyleisö niin siellä parvella kuin kotona 
nettilähetyksen äärellä. 

Tänään olemme jännän äärellä. Bio Huvimyllyn kohtalo on ollut keskusteluissa jo ainakin 
kymmenen vuotta. Asia on kysymys, joka herättää runsaasti mielenkiintoa kuntalaisissa, 
olipa sitten asian puolesta tai vastaan. 

Kun ensi kerran kuulin Sovelius-säätiön aikeista lahjoittaa rakennus kaupungille, myönnän 
että olin hyvin skeptinen. Paljon on kuitenkin tapahtunut sen jälkeen. Tatu Hirvosen ja 
Pauliina Vanhatalon tekemä suunnitelma rakennuksen henkiin herättämiseksi muutti 
kuitenkin mieleni. Esitetyllä hankkeella on monia puoltavia tekijöitä: Wanhan Raahen 
vaaliminen, kulttuurielämän piristäminen, matkailun edistäminen ja ennen kaikkea 
yhteisöllisyys. Siitä tässä hankkeessa on kyse: me Raahessa yhdessä teemme. 

Hanke luonnollisesti sisältää myös riskejä ja niitä on huolella kartoitettu. Riskit ovat kuitenkin 
hyväksyttävissä, kun ajattelee mitä painaa vaakakupin toisella puolella. Joitain 
taloudellisiakin riskejä saattaa kaupungille tulla, mutta samaan aikaan me täällä valtuustossa 
silmiäräpäyttämättä sijoitamme liikuntaan miljoonia, toki ihan aiheestakin. Nyt on kulttuurin 
vuoro. En malta olla huomauttamatta, että jos emme koskaan uskaltaisi ottaa harkittuja 
riskejä, tässä maassa ei olisi myöskään yhtään yritystä. 

Täysin vaille huomiota ei saa jättää Museovirastonkaan kantaa. Rakennus on suojeltu ja siitä 
on pidettävä huolta. Tässä on nyt mahdollisuus yhdessä tehden toimia niin, että asia ei jää 
pelkästään kaupungin hoidettavaksi. 

Näillä sanoilla Raahen vihreä valtuustoryhmä toivottaa hankkeelle onnea ja menestystä ja 
hyväksyy päätösesityksen. 
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